
.   
En snabb tillbakablick på året som varit ger en bild av många olika händelser i positiv 

riktning. Bra föreningsverksamheter i PRO Gävleborg har resulterat i många nya 

medlemmar. I en jämförelse som har gjorts över landets PRO-distrikt har vi en bra 

placering bland de tre distriktet som ökat medlemsantalet. Men vi har minskat antalet 

föreningar från 45 till 44 genom en sammanslagning. Hoppas att det fortsättningsvis 

kommer att vara oförändrat antal föreningar. Utan föreningar finns inget PRO. 
 

Kommande år finns det många områden i fokus, både i föreningsverksamhet och på 

övergripande nivå. Det Intressepolitiska arbete som PRO bedriver från centralt håll, för 

bra livsvillkor för pensionärer, är betydelsefullt. Det är också det lokala arbetet i de tio 

Kommunala Pensionärsråd KPR, eller liknande, som finns inom distriktets kommuner. 

PRO:s samarbete med ABF behöver stärkas, mot bakgrund av försämrade villkor för det 

folkbildningsarbete som ABF under lång tid har bedrivit. En folkbildning som PRO också 

är en del i genom föreningars samarbete med ABF i studiecirklar och lärande processer.  

Nytt bokföringsprogram har presenterats av PRO Riks styrelse och det kommer att kunna 

tas i anspråk av föreningar under 2024.  Ambitionen är att hela landets PRO-verksamhet i 

en framtid ska använda sig av det nya programmet. Mer information kommer!  
 

I årets sista ordförandebrev vill jag önska alla en God Jul och ett Gott Nytt År.  I vecka fyra 

2024 återkommer jag med några rader om aktuellt från distriktets perspektiv. 

 

 

 

 

 

 

 

Året 2023 går mot sitt slut och 2024 tar snart vid med tid för nya möjligheter. 

PRO Gävleborgs Verksamhetsplan 2024 har nu skickats till föreningar och samorg. 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

Var försiktig! Risken för bedrägerier är ett verkligt problem. 

Gävleborg 

Brev från ordförande 

Anita Walther 
 

God Jul 
och 
Gott Nytt År! 
 

Nytt År 


